
Referat fra bestyrelsesmøde i AB skovvænget 

fredag d. 10 november kl. 14 hos Birgit 

  
Afbud fra Ole Folden 

  
Dagsorden: 
  
•         Rensning af fliser ved affaldsdepot og lign. Vi har en gasflaske i skuret, der 
kan bruges til dette. Ole og Henning aftaler nærmere. Udskydes evt. til en 
kommende arbejdsdag i 2024. Den enkelte andelshaver vedligeholder ”eget 
område” 

•         Fælleshus. El og ny aftale vedr. fælleshus. Intet nyt. Svært at få kontakt 
med DAB. Per kontakter ABF 

•         Opfølgning af det kursus Henning var på vedr. EL lade 
standere. Redegjorde for kurset. Der er p.t. ikke noget behov. Henning har 
kontakt med 

•         ” Bakken”/Anni/DAB. Hvilke planer har de? 

•         Opfølgning af Hennings forespørgsel på parkering på Skovvænget. Solrød 
Kommune kan ikke pålægge restriktioner vedr. parkering. Sagen er droppet. 
•         Julekomsammen. Afholdes 24 november i fælleshuset kl. 14. Birgit og 
Henning køber ind d. 23. Afbud fra Grete og Per. 
•         Nyt skilt til hastighedsdæmpning? Ole og Henning undersøger priser m.v. 
Tages op på et kommende bestyrelsesmøde. 
•         Orientering om Havdrup helhedsplan/Granskoven. Henning redegjorde for 
Havdrup helhedsplan. Der bliver ikke bygget boliger i ”Granskoven” Henning 
har dialog med ejeren, som melder tilbage om deres planer. 
•         Økonomisk situation. Der forventes et overskud på 2023 regnskab på ca. 
40.000-50.000 kr. På ”egen” konto står ca. 8000 kr. Evt. julegave i 2024 på 
1000 kr. i 3 måneder 

•         Evt. Utætte tagrender. Per undersøger muligheder og priser på udbedring. 
Hvem har utætte tagrender? Vi spørger i nyhedsbrev 2024 
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